
Nr sesji z dnia Zgłaszający Interpelacja Wniosek
Odpowiedzialni/Referat/S

tanowisko
Aktualny stan załatwienia sprawy

Wniosek o naprawę zjazdu w bród koło GOK 
w Rymanowie.

Referat RIN Wykonanie naprawy zlecono do ZGK w Rymanowie.

Wniosek o dokończenie budowy parkingu 
koło PKO w Rymanowie.

Odpowiedzi udzielono 
podczas sesji

Zapytanie dotyczące ustaleń  w zakresie 
poprawy bezpieczeństwa podczas spotkania  z 

przedstawicielami zarządcy drogi DK 28.

Odpowiedzi udzielono 
podczas sesji

Michał Chentosz - 
radny z Posady 

Górnej

Wniosek o konieczność dokonania 
przeglądów mostów na Posadzie Górnej.

Referat RIN

Przegląd pięcioletni wnioskowanych mostów został dokonany              
w 2014 r., a stan techniczny mostów został określony 

odpowiednio na 2,45 i 2,36. W dokumentacji z przeglądów 

znajduje się zapis, że szczegółowy zakres robót określi 

dokumentacja techniczna. Tak więc można zlecić wykonanie 

dokumentacji technicznej i na jej podstawie możliwe będzie 

określenie kosztów remontu.

Wniosek o naprawienie lampy na słupie 
oświetleniowym na ul. Kwiatowej we 

Wróbliku Szlacheckim.
Referat RF Lampy zostały naprawione przez RE Sanok. 

Zapytanie dotyczące postępowania w sprawie 
pozwoleń na budowę elektrowni wiatrowych.

Odpowiedzi udzielono 
podczas sesji

Kazimierz Kielar - 
radny z 

Klimkówki

Zapytanie dot. interpelacji kierowanej do 
Starosty Krośnieńskiego.

Odpowiedzi udzielono 
podczas sesji

Grzegorz 
Wołczański - 

radny z 

Rymanowa

Zapytanie dot. planów rozbudowy GOK w 
Rymanowie oraz projektora cyfrowego do 

kina "Sokół".

Odpowiedzi udzielono 
podczas sesji

Józef Kijowski - 
radny z Milczy

Wniosek o oznakowanie ulic w miejscowości 
Milcza.

Referat RIN Wniosek zostanie ujęty w planie na 2016 r.
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Andrzej Biel - 
radny z 

Rymanowa

Interpelacje, wnioski i zapytania z Sesji Rady Miejskiej w Rymanowie - 2015

Krzysztof 
Guzylak - radny z 

Wróblika 

Szlacheckiego



Wniosek o posadowienie dodatkowego 
"gniazda" na segregowane odpady w parku 

podworskim w Głębokiem.
Referat ROŚ

Na przełomie 2015/2016 roku zostaną zakupone dodatkowe 
pojemnki do segregacji odpadów, celem wymiany zużytych i 

posadowienia nowych. Wówczas również zostanie zrealizowany 

przedmiotowy wniosek.

Zapytanie dot. możliwości telefonicznej 
rejestracji do lekarza okulisty i stomatologa w 

SPG ZOZ w Rymanowie.

Odpowiedzi udzielono 
podczas sesji

Wniosek o zamontowanie znaku 
organiczającego prędkość do 20km/h na ul. 

Kasztanowej w Rymanowie Zdroju.

Odpowiedzi udzielono 
podczas sesji

Tadusz 
Chodyniecki - 

sołtys z Wróblika 

Szlacheckiego

Wniosek o zamontowanie lampy oświetlenia 
ulicznego na ul. Sicińskiej we Wróbliku 

Szlacheckim
Referat RF

Zlecono sprawdzenie  możliwości zamontowania lampy. Po wizji 
stwierdzono brak możliwości zamontowania lampy z powodu 

braku przewodu oświetleniowego.

Wniosek o usunięcie gniazd gawronich z 

drzew w Parku im. Anny i Stanisława 

Potockich w Rymanowie.
Referat ROŚ

Zakład Gospodarki Komunalnej  w Rymanowie dokona w terminie 
do 28 lutego 2016 r. usunięcia gniazd ptasich, przy wykonywaniu 

prac związanych z wycinką drzew, na które Gmina Rymanów 

uzyskała zezwolenie.

Wniosek o zakaz wprowadzenia psów do 
Parku w Rymanowie. 

Odpowiedzi udzielono 
podczas sesji

Wniosek telefonicznie przekazano do Powiatowego Zarządu Dróg 
w Krośnie, a następnie pisemnie do Starosty Krośnieńskiego.

Wniosek zostanie ujęty w planie na 2016 r.

Wniosek skierowano do Starosty Krośnieńskiego.

Wniosek został zrealizowany.Referat RIN

Wniosek o zamontowanie barier ochronnych 
na ul. Dębowej k/wodospadu w Posadzie 

Górnej.

Wniosek o naprawę drogi do zalewu.

Józef Ziajka -
sołtys z Posady 

Górnej
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Alicja Kopecka - 
Przewodnicząca 

Zarządu Osiedla 

w Rymanowie 

Zdroju

Czesław Szajna - 
Przewodniczący 

Zarządu Osiedla 

w Rymanowie

Referat RIN

Wniosek o dokonanie przeglądu 
gwarancyjnego na drodze powiatowej  

Haczów - Besko.

Krystyna 
Przybyłą - Sołtys 

z Bzianki

Janusz 
Dąbrowski - 

sołtys z 

Głębokiego

Wniosek o usunięcie gałęzi wyciętych wdłuż 
drogi powiatowej Rymanów - Bartoszów - 

Sieniawa - Głębokie oraz konieczności 

odmulenia rowów przy tych drogach. 

Referat RIN

Referat RIN



Wniosek o zakup projektora cyfrowego do 
kina "Sokół" w Rymanowie.

Odpowiedzi udzielono 
podczas sesji

Wniosek o adaptację budynku na Gminy Dom 
Pomocy Społecznej.

Odpowiedzi udzielono 
podczas sesji
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Czesław Szajna - 
Przewodniczący 

Zarządu Osiedla 

w Rymanowie


